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I debatten yttrar sig Erik Slottner, Rana Carlstedt, Sissela 

Nordling Blanco, Martin Westmont, borgarrådet Lindhagen och 

Stina Bengtsson. 

 

 

§ 7  
Bordläggning av interpellation 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 23 för år 2016. 

 

 

§ 8  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 24 – 83 för 

år 2016. 

 

 

§ 9  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2016:84 av Bo Arkelsten (M) om bilen som klassfråga. 

RVI 

Dnr 107-1591/2016 

2. Nr 2016:85 av Rickard Wall (-) om sanering av skolgårdar, 

lekplatser m.m. RIV 

Dnr 107-1592/2016 

3. Nr 2016:86 av Rickard Wall (-) om Roma kulturklass. RIV 

Dnr 107-1593/2016 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 
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§ 10  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) ställer en fråga om 

Socialdemokraternas svek mot Stockholms förskolor och skolor. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Jan Jönsson (L) ställer en fråga om ungdomsgårdar. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga. Media har rapporterat om den 

svåra arbetssituationen som åligger socialtjänsten. Hur ligger det 

till i Stockholm? 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Jonas Naddebo (C) ställer en fråga om Night Mayor. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om borgarrådens närvaro 

under kommunfullmäktiges frågestund. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om Socialdemokraternas 

inställning till boendeparkeringar. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Richard Bengtsson (L) ställer en fråga om Storkyrkobadet. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  


